
 

Demonstratie Berlijn – een
levend symbool van hoop
en een nieuw begin gaat
uit in de hele wereld
Met de demonstratie voor vrede, vrijheid en rechtvaardigheid op 3 augustus 2024 in
Berlijn geeft Duitsland een duidelijk signaal dat de alomtegenwoordige betutteling en
leugens van politiek en de toonaangevende media niet zomaar geaccepteerd mogen
worden.

Presentator: 
"We zijn hier vandaag, op 3 augustus 2024, in de buurt van Ernst-Reuter-Platz. Op
de achtergrond zie je de optocht van de grote demonstratie waar Querdenken-711
ons voor uitgenodigd heeft. Er zijn heel, heel veel redenen om naar Berlijn te komen.
Als je er alleen al over nadenkt: De bedreigde vrede in Europa, de teloorgang van
het  contante  geldsysteem  of  de  toenemende  digitale  surveillance  of  vooral  de
onlangs openbaar gemaakte RKI-protocollen, die ons duidelijk laten zien dat er geen
op  evidentie  gefundeerde,  d.w.z.  medisch  onderbouwde  basis,  was  voor  alle
maatregelen uit de corona tijd. En wat herkenbaar is, is dat al deze maatregelen die
werden bevolen, puur politieke willekeur waren. En voor zover is het goed dat we de
straat op gaan voor ons recht op vrijheid en waarheid."

Presentator: 
"Wat motiveerde jullie, wat was de drang voor jullie om naar deze demonstratie te
komen?"

Demonstranten:
"Ik had niet zoveel mensen verwacht, maar ik ben ronduit bang en in paniek voor de
herfst en winter, dat het elk moment terug kan komen, zoals dat het geval was in
2020, ja. En ik kan me heel goed voorstellen dat ze de vermetelheid hebben dat nog
eens te doen.
Wij komen uit Schwerte in Noordrijn-Westfalen. We zijn gisteren gekomen meer dan
500 kilometer alleen om hier deel te nemen. 
Het is heel eenvoudig. Duitsland is mijn land en dit land moet ik verdedigen. 
Voor mij is dit geen demonstratie, maar gewoon vreedzaam er zijn, een vreedzame
aanwezigheid. 
Waarom ik hier ben. Omdat ik voor vrede, vrijheid ben en vrijheid van meningsuiting. 
Een goede toekomst. We willen vrijheid, we willen vrede, we willen democratie. Een
echte democratie. 
Juist. En vooral, dat we ook het coronatijdperk verwerken en in het reine brengen.
Oh, de slechte politiek van mijn regering. Ten eerste, de heerschappij van leugens uit
de weg ruimen. Als we zichtbaar worden in deze menigte, denk ik, kun je het niet
gewoon negeren. 
Paneel: Wanneer is jouw rode lijn overschreden?
Ik heb geconstateerd, dat wanneer ik besluit om naar een demonstratie te gaan, dat
er me dan een kracht toevalt die ik normaal zelf niet voel. 
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De  grens  is  gewoon  overschreden  omdat  de  regering  de  aanbevelingen  van
bijvoorbeeld  het  RKI  heeft  genegeerd  en  maatregelen  heeft  doorgedrukt  zoals
verplichte maskers, sluitingen van scholen en dergelijke." 

Kilez More:
"Het is gewoon goed om hier te zijn. Vooral in deze tijden, waarin het echt in alle
hoeken en kanten brandt, is het weer eens tijd dat we een signaal geven, een signaal
stellen ten gunste van vrede en vrijheid." 

Güsey Sattelmaier: 
"Ik denk dat het vandaag, de demonstratie, zo belangrijk is om een signaal te stellen,
om deze verwerking te krijgen, die heel belangrijk is." 

Ralf Ludwig: 
"Het  meest  brandende  probleem is  de  machtsvraag.  Dat  is  eigenlijk  één  woord,
machtsvraag. Wij als burgers moeten de machtsvraag stellen en we moeten zeggen
dat  wij  de  soeverein  van  deze  staat  zijn  en  dat  wij  de  uiteindelijke
beslissingsbevoegdheid moeten hebben." 

Michael Ballweg:
"Ik voel me grandioos. Het waren heel vermoeiende weken. Maar ik heb te horen
gekregen dat ik er verbazingwekkend ontspannen uitzie. Er is een grandioos team,
dat we op de achtergrond al aan het bewerken kunnen zien." 

Kayvan Soufi-Siavash.(voormalig Ken Jebsen): 
"Bovenal  heeft  de wereld de invoering van democratie nodig,  geen simulatie.  En
democratie betekent niet alleen elke vier jaar naar de stembus gaan. Dat kun je ook
doen. Bovenal hebben we directe democratie nodig, en we moeten erkennen dat we
ons veel  democratischer zouden moeten opstellen. En ik denk dat  we nu in een
proces zijn waarin steeds meer mensen zich misschien realiseren en wakker worden
dat ze niet zomaar alles slechts kunnen delegeren."

Uli Massuth:
"En ik ben gewoon enthousiast dat zo, zoveel mensen hier zijn. Fantastisch." 

Presentator: 
"Drie woorden, wat is het belangrijkste voor u?" 

Bezoekers van de demonstratie: 
"Het belangrijkste? 
Vrede. Er is niets anders meer. 
Vrede. Vrede. Vrede. Vrede. 
Vrede motiveert me. We komen op voor onze vrijheid. We willen vrede.
Allereerst vrede. 
Maar in de eerste plaats natuurlijk vrede. 
Maar onze politici  denken dat ze mensen constant kunnen pesten en irriteren en
irriteren. En deze mensen worden nu eenmaal nog steeds in het donker gelaten. En
de volgende keer dat ze een griepprik krijgen, lopen ze weer in de val.
Vrede, vrijheid, zelfbeschikking." 
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Presentator: 
"Naast de vele bekwame sprekers die we vandaag verwachten op het hoofdpodium
bij  deze  grote  demonstratie  hier  in  Berlijn,  is  er  een  speciaal  soort
vrachtwagenkonvooi. We zitten er nu in, begeleid door veel tienduizenden mensen.
Daarna is  er de komende dagen een kamp waar mensen in rust van gedachten
kunnen wisselen over de toekomst en de vrede."

Michael Ballweg:
"Ja, de waarheid is een dochter van de tijd en komt altijd aan het licht, het maakt niet
uit hoe diep ze ook verborgen is of hoe stevig ze ook begraven is onder leugens.
Haar stralen zullen de duisternis doordringen en de wereld verlichten."

Gabriele Gysi:
"In de strijd om geld wordt voor de meerderheid van de mensheid vandaag vanuit
Davos  onteigening gepredikt .
Waarom  worden,  als  het  gaat  om  klimaatproblemen,  alle  lasten  die  het  leger
veroorzaakt niet geëvalueerd?
Iedereen die van het leven houdt, kan het hier niet mee eens zijn. Leg de wapens
neer! Overal!"

Ralf Ludwig:
"Er kwamen wel wat meer mensen opdagen dan waar de politie mee had gerekend."

Liedje:
"Wij, geïnspireerd door liederen, blijven hier. We blijven, wij, het maakt niet uit wat er
ook gebeurt, we blijven hier, we blijven, wij   willen niet meer concurreren. We willen
met elkaar samenwerken. Wij willen samen op de aarde eerbaar het levendmakende
scheppen. Wij zijn niet trots op de massavernietigingswapens.”

Michael Ballweg:
"En ben je dus bewust, je smartphone is een mobiel afluisterapparaat en de Stasi
zou er veel voldoening in hebben gehad dat iedereen zijn afluisterapparaat altijd bij
zich heeft en ook vrijwillig de gegevens aflevert."

Ralf Boes:
"In plaats van een Great Reset van bovenaf ontstaat nu een Great Reset van onderaf
aan."

Kilez More:
"Wij zijn het teken. Ga!
We konden de wereld zo makkelijk een beetje beter maken.
Als je vrede wilt, verkoop geen wapens.
We zouden allemaal elkaar de handen kunnen reiken.
We geven een signaal.
We konden de wereld zo gemakkelijk een beetje beter maken.
Als je vrede wilt, verkoop geen wapens.
We zouden elkaar allemaal de handen kunnen reiken.
Berlijn geeft vandaag een signaal. Dank je wel! Bedankt Berlijn!"
 
Presentator: 
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"Met deze demonstratie geeft Duitsland een duidelijk signaal voor vrede, vrijheid en
waarheid en tegen de voortdurende onderdrukking en betutteling van de politiek en
de toonaangevende media. Het is een symbool van hoop en een nieuw begin." 
door hm.

Bronnen:

geen

Blauw informatieveld:

Website van de initiatiefnemers Q- 711: QUERDENKEN- 711 (DE)
https://querdenken-711.de/b0308-demo-berlin-03082024/ 

Aanvullende uitzendingen van demonstraties in Berlijn: (DE)
www.kla.tv/DemoBerlin ---

Kla.TV – Het andere nieuws ... vrij – onafhankelijk – ongecensureerd ...

è wat de media niet zouden moeten verzwijgen ...
è zelden gehoord van het volk, voor het volk ...
è nieuwsupdate elke 3 dagen vanaf 19:45 uur op www.kla.tv/nl

Het is de moeite waard om het bij te houden!

Gratis abonnement nieuwsbrief 2-wekelijks per E-Mail

verkrijgt u op: www.kla.tv/abo-nl

Kennisgeving:

Tegenstemmen worden helaas steeds weer gecensureerd en onderdrukt. Zolang wij niet 
volgens de belangen en ideologieën van de kartelmedia journalistiek bedrijven, moeten wij er
elk moment op bedacht zijn, dat er voorwendselen zullen worden gezocht om Kla.TV te 
blokkeren of te benadelen.

Verbindt u daarom vandaag nog internetonafhankelijk met het netwerk!

Klickt u hier: www.kla.tv/vernetzung&lang=nl

Licence:    Creative Commons-Licentie met naamgeving
Verspreiding en herbewerking is met naamgeving gewenst! Het materiaal mag echter niet uit de context gehaald gepresenteerd worden.
Met openbaar geld (GEZ, ...) gefinancierde instituties is het gebruik hiervan zonder overleg verboden.Schendingen kunnen strafrechtelijk vervolgd 
worden.
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